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KoKs styrelsemöte - protokoll

2024 09 16
Tid. 17.00-18.30

Plats: Zoom

Närvarande: Magnus Östling (mötesordförande), Helena Petersson (ordförande), Per Lodenius, Nita 
Lorimer, Karin Delén, Johanna Bergsten (justerare)
Ej närvarande: Tomas Fogelholm, Anneli Aaltonen Krantz, Hanna Björklund, Olle Norberg, Hedvig 
Broberg
Adjungerande: Stella Papalexi, Maja Nordblom (sekreterare)

Magnus hälsar oss välkomna.

§1. Godkännande av dagordningen och val av sekreterare och justerare.

Dagordningen godkänns.
Maja godkänns som sekreterare.
Johanna godkänns som justerare.

§2. Läget hos var och en

§3. Styrelsens arbetsdag i november nytt datum om möjligt från den 20 november till 19 eller 21 
november.

Prioriterade arbetsområden på arbetsdagen
• Styrelseledamöter, uppdrag-valberedning
• Verksamhetsplan + budget 2025 och 2026. Bilaga preliminär verksamhetsplan 

och budget.
• Eventuell satsning på ett intressepolitiskt projekt

Helena: Det föreslagna datumet 20e november för styrelsens arbetsdag passade inte alla. 21e 
november verkar funka bättre. Helena mejlar de som inte är med på mötet om de kan det datumet. 
Stella kan inte den 21e men vi får troligen köra ändå.
På arbetsdagen kommer vi att jobba med en verksamhetsplan och budget. Detta för att en 
verksamhetsplan krävs för att göra vissa ansökningar.
Helena återkommer med info om arbete med ansökningar som intressepolitiskt projekt.

§4. "Styrelse som arbetsgivare" policydokument
Skriftlig delegationsordning som beskriver vad ordförande eller annan styrelseledamot 
får/kan göra. Bilaga; förslag från arbetsgruppen.
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Arbetsgruppen har tagit fram en delegering; när man lämnar över ansvar till någon annan. Handlar 

om att kunna fatta beslut snabbt i styrelsens namn. Helena läser upp ett stycke från 

delegationsordningen. Per säger att iom att KoK inte har någon VD får ordföranden det ansvar som 

en VD annars hade haft, för att de anställda ska få så bra förutsättningar som möjligt. 

Nita påpekar att verksamhetsplanen är överordnad budgeten. 

Ordförande har mandat att besluta om summor under 25000. 

(Dokumentet skickas med som bilaga till anteckningarna) 

Tanken bakom dokumentet är att kunna driva verksamheten utan att styrelsen ska behöva träffas 

hela tiden. 

§5. Godkännande av attestordning för projektet "Kulturera Mera" 

Attestordningen godkänns av styrelsen. 

§6. Förfrågan angående "Ohörda ord" - ett arvsfond projekt som söks av Studiefrämjandet.

Förfrågan kom under iMAGO-projektet. Projektet låg väl i linje med iMAGO. Pga att Studiefrämjandet 

har omorganiserats har projektet vilat. De frågade nu om KoK stod kvar i att de vill stödja projektet. 

Helena hade tagit upp att KoK i så fall vill ha betalt för sina timmar, vilket de nu har lagt till i sin 

projektbudget. Johanna tycker att timarvodet var lågt och tycker att det är något man kan tänka på 

framöver; att KoK har en expertis som är värd ett högre timarvode. Beslutet från Arvsfonden fattas 

den 18e september. 

Projektet handlar om målgruppens skrivande och att det ska synliggöras och finnas med på t.ex. 

bokmässor. Finns en ambition att lyfta det skrivande som sker i målgruppen. Projektet pågår i 3 år. 

Styrelsen godkänner att KoK är samarbetspartner i projektet. 

§7. Rapporter

AVTRYCK- Magnus & Stella: 

Projektet är inne på sitt sista år. Det rullar på. Avslutningskonferensen är 20-21 februari. 20e är 

internt för samarbetspartners och 21a är öppet för alla. De kommer att ha ett möte om detta i 

oktober. Avtryck-workshop med Forum Carpe i oktober. Åker även till Hjälmareds folkhögskola och 

håller i workshops i oktober. Teaterfiket kommer att hålla i workshops för blå ljuspersonal. Lärorika 

kommer också att ha en workshop. Avtryck är i en avslutningsprocess, vilket känns sorgligt men 

lärorikt. Avtryck kommer även att åka ner till Bokmässan. Magnus Sieurin kommer att hålla i två 

serietecknings-workshops på Bokmässan. Serier är även temat på nästa nummer av iMAGO, som 

förhoppningsvis kommer nu på fredag den 20e. 
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Kulturera Mera - Maja:
Maja och Hedvig håller på med rekrytering av expertgrupp. Var på halvdagsseminariet "Att arrangera 
tillgängliga föreställningar och utställningar", vilket var mycket lärorikt och peppande. Har även 
kontakt med Tensta Konsthall om ett eventuellt samarbete mellan Kulturera Mera och deras 
Arvsfondsprojekt Studio Funk.

Bygglig Verksamhet - Maja:
Projektet genomfördes i somras och det har kommit in mycket bra feedback. Nils sitter just nu med 
dokumentation och ansökningar inför 2025. Vi har ansökt om projektstöd från Malmö stad och om vi 
får det kommer vår samarbetspartner där vara Funkisbadet på Ribersborg i Malmö. Planen för 
projektet nästa år kommer vara att bygga fikamöbler. Vi kommer även att söka stöd från Stockholms 
stad igen och från regionen.

Magasinet iMAGO- Helena:
Har bildats en vänförening med fokus på att hitta finansiering för magasinet. Nordea kommer att ge 
100 000 kr per år i tre år, mot att de vill ha 100 nummer av tidningen. Feedback från Nordea är att de 
är jätteglada över detta. De har ett eget projekt som heter Funkoprenör och är inne på att rikta sig 
mot målgruppen och göra en satsning. Det har sökt produktionsstöd från Kulturrådet och hoppas på 
att få det även 2025 (har fått 2023-24). iMAGO är faktiskt den enda tidningen som får stöd från 
Kulturrådet!
Martin och Gunilla från iMAGO är nu i England och där ska det 2030 vara lag på att personer från 
målgruppen ska vara en självklar del av kulturen. De ska undersöka detta och varför det inte kan vara 
så även i Sverige. Helena berättar om halvdagsseminariet på Scenkonstmuseet; om Relaxed 
Performance och Göteborgsoperans arbete med det. I Västra Götaland finns en intresseförening med 
100 medlemmar med fokus på målgruppens deltagande i kulturlivet. Det diskuterades om att skapa 
ett liknande nätverk i Stockholmsregionen. iMAGO skulle kunna vara en budbärare för detta.

"Det är så jag säger det" - Johanna:
Föreningen Extraordinarys projekt. De lämnade in ansökan till Allmänna Arvsfonden i juli. Vi håller 
tummarna för att det kommer ett bra besked! Johanna kommer att hålla oss uppdaterade. Projektet 
går ut på att målgruppen ska kunna använda sig av konst och skapande för att uttrycka sin psykiska 
hälsa.

KoK- Helena:
Inte så mycket mer att tillägga än att vi tillsammans är KoK; styrelsen och alla projekt som KoK driver. 
Johanna undrar om det finns dokumentsom inte finns på hemsidan som hon borde läsa på innan 
träffen i november. Maja ska kolla detta. Innan sommaren påbörjades ett arbete med en 
Personalhandbok, vi ska se över det som gjorts och sedan skicka ut så att alla kan få läsa den.

Karin berättar om FunktionArts, som arbetar med dans och annan scenkonst. Främst mot barn och 
seniorer men egentligen alla. De har precis gjort en ansökan till Kulturrådet. Karin tipsar om
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dansföreställningen Tillsammans, som de även visade upp ett utdrag från i samband med deras 
workshop på Bygglig Verksamhet i somras.

§8. Ekonomi

Allmänt: Vi tittar på lösningar för att kunna behålla Maja och Hedvig, då en stor del av deras tjänster 
kommer att försvinna när Avtryck avslutas.

Ansökningar
Intressepolitisk arbete - Regionen Stockholm: Har sökts stöd.
Produktion av kulturtidskrifter - Kulturrådet: Stöd till iMAGO.

Har sökt stöd från Stockholms stad för att hålla i tre föreläsningar under 2025 med fokus på kultur;
Varför kultur, för vem? Sökt pengar för att bl.a. bjuda över Into Art från London.
Ohörda ord: också en inkomstkälla till KoK.
Jobbas med att hitta ytterligare sponsorer.

Nita tycker att det är viktigt att projekt som håller på i mer än ett år ska ha en återrapportering en 
gång per år. Projekt kan t.ex. gå utför och då vill man inte att föreningens namn ska finnas med.

§9. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

§10. Mötet avslutas

Nästa möte blir den 21a november. Arbetsdagen kommer då att kombineras med styrelsemöte.

Vid pennan: Maja Nordblom

Justerare:

Nart/nförtydligande: Johanna Bergsten

Ordförande:

Namnförtydligande: Helena Petersson
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